
Poštovani, 

Iskreno mi je žao što ove godine nema Zlatnog uljišta i Medenjaka, što su lokalne vlasti (pokrovitelji) 

nakon toliko godina odustali od te dvije manifestacije koje su donosile, zajedno, toliko dobrobiti kako 

pčelarima, i razvoju pčelarstva i samim građanima, pogotovo djeci.  

Za razliku od vedine manifestacija koje sam imala prilike posjetiti a povezanih s medom i pčelama, Zlatno 

uljište i Medenjak nisu fokusirane na prodaju ved na edukaciju i uključivanje djece. To me stvarno 

oduševilo. Ove dvije manifestacije zajedno, na mene su ostavile jedan potpuno nov i fantastičan doživljaj 

jer sam došla na običan sajam pčelarstva kao pčelar i kupac a doživjela sam nešto sasvim novo i 

drugačije.    

Sigurna  sam da de te uspjeti pronadi novog Pokrovitelja koji prepoznaje važnost pčelarstva kao prirodne 

grane nužne za bogatstvo cijelog kraja. Pokrovitelja  koji de prepoznati vaš rad, trud, zalaganje i koji de 

prepoznati samu snagu Medenjaka/Zlatnog uljišta kao edukaciju novih generacija.  

Manifestacije su u mom „odrastanju kao pčelara“ bile od ključne važnosti. Kao pčelar slala sam svoj med 

na analizu i s nestrpljenjem sam iščekivala rezultate analize.  Na kraju pčelarske godine. Mi pčelari uvjek 

imamo subjektivnu procjenu i  vrste meda i same kvalitete meda. Stručne analize su potrebne i ukazuju 

nam kako na kakvodu proizvoda naših pčela tako i na pogreške samih pčelara u koliko do njih dođe u 

toku procesa pčelinjak-kupac.  Izostanak kontrole i procjene „naših lokalnih medova“ koje su sakupile 

„naše“  Pčele u tekudoj godini, osobno doživljavam kao gubitak cijele zajednice.  

Želim vam puno uspjeha u traženju Pokrovitelja i daljnim organizacijama Zlatnog uljišta i Medenjaka. 

U iščekivanju dobrih vijesti i poziva, 

lijep pozdrav, 

Zdenka Laser          Rijeka 10.2023. 

 


